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Drog- och brottsförebyggande rådet 2019-11-29

Plats och tid Klockan 09.00-1 1 .30, Östra kommunhuset

Närvarande Radovan Javurek, ordförande Sabina Månsson Hultgren, vice
ordförande
Malin Månsson, centrum Rör
Rörebyggandearbete

Anna Nordin, Drog- och
brottsförebyggande samordnare

Emilie Paridon,
nälnndsekreterare
Jeanette Ekvall, säkerhets
krissamordnare
Räddningstjänsten

och

Martin Thomell, koinmunpolis
Moa Claesson,
socionomkandidat

Henrik Alvesson, Kultur och
fritidsförvaltningen

Agneta Ekner, förvaltningschef
BUF $$ 24-26

Maria Asklund,
planeringsstrateg social
hållbarhet

Ulf Eldlult, Securitas Kajsa Samuelsson, ABK

Thomas Bengtsson, psykiatri
Region Skåne

Estika Besedes.
Alkoholhandläggare

Johan Wendt.
Räddningstjänsten $$25-29

Sonia Widemnark.
folkhälsopedagogstudent

Inbjudna
Sara Larsson, Skånes
stadsmission

Tobias Lohse, Skåne
Stadsmission

Utses att justera Sabina Månsson Hultgren

Justeringens
tid och plats Östra Komma 12-20

Sekreterare

nÖsekreterare

Paragrafer $$ 24-29

Ordförande

Justerare

ANSLAG/BEVIS
Protokollet ärjusterat. Information har skett genom anslag

Styrelse/Nämnd Drog- och brottsförebyggande
rådet

Saininanträdesdatum 2019-11-29

Datum då
anslaget sätts upp

2019-12-20 Datum då
anslagettas ned

2020-01-11

Förvaringsplats
Rör protokollet ös!€äkommunhuset

UnderskriR
milis Paridon, nä

Utdragsbestyrkande
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Fastställande av dagordning
e Dagordningen fastställs.

Närvaro

8 Se sidan l

Val av justerare
8 Sabina Månsson Hultgren väljs till justerare för dagens protokoll

Föregående protokoll

e Genomgång av minnesanteckning från BRÅ 190920

Utdragsbestyrkande Justerarens signahir
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Skåne Stadsmission Rapport om Unga i Hemlöshet

Sara Larsson och Tobias Lohse presenterar vad Skåne Stadsmission arbe
tar med. De presenterar även rapporten om Unga i hemlöshet.
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Agneta Ekrter, Bai'n och utbildningsfömattningen

Berättar att trygghetsmätningar i skolan visar att de flesta bam och ung-
domar trivs bra i skolmiljön. Agneta Ekner meddelar att Bam och utbild
ningsRörvaltningen stå inför ekonomiska åtstramningar kommande år.
Agneta Ekner ser positiva effekter av arbetet med Närvaroteam.

Sara Larsson, Skåne Stadsmissiotl

Bedriver Rör närvarande ett samarbete med flera privata aktörer inför jul
Rör att kunna erbjuda en bra verksamhet på Cafe David, Skåne Stadsmiss.
ion

Jeanette Ekwall, Räddningstjänsten

Meddelar att det har varit två mindre bränder i idrottshallen på Österäng.
Det har även varit en känsla av otrygghet kopplat till ett omsorgsboende
på Gamlegården. Räddningstjänsten har i detta sammanhang ett samar-
bete med ABK. Jeanette Ekvall berättar även om ett par andra incidenter
som har inträffat den senaste tiden. En av åtgärderna som ska genomföras
ärökad belysning.

KcUsa Satlluetsson, .ABK

Berättar om en oro på centrat på Gamlegården. Detta kopplas delvis till
narkotikaRörsäljning. På österäng är det en del problem kring vandali-
sering. Det är en gruppering av personer som vistas utanför kundservice
under kvällstid som har förstört mtor etc.

Malin Månsson, Centrulnförförebyggande arbete

Berättar om begreppet "manna" som handlar om ungdomar som iscensät
ter slagsmål. Malin Månsson säger att det är en del oroligheter på Gamle
gården. Malin Månsson uppmanar BRÅ att besöka Gamlegården en sen
fredagseftermiddag/kväll. Fältgruppen och Familjeservice kan anangera
detta besök.

Utdragsbestyrkande
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Aktuell situation

Johan Wendt, Räddningstjänsten

Har Rör närvarande Bälte larm än vanligt. Det fors resonemang om hur
Räddningstjänsten ska hantera eU eventuellt scenario vid en sprängning
Det förs även diskussioner kring hur Räddningstjänsten ska agera vid bil
bränder där bilarna har litiumbatterier.

UlfEkhult, Seco'itcls

Aven Ulf Ekhult resonerar kring hur man kan undvika att "elbatterier"
börjar brinna. Röken är väldigt farlig. Ulf Ekhult berättar att det är fler
poliser som är synliga på stan, vilket är positivt. Detta upplever Ulf Ek-
hult ger effekt. Securitas försöker bygga samarbeten mellan deras kunder
för att arbeta på ett bra sätt.

Alncander Kouzimine, Tekrtiskajöwattningen

Alexander Kouzimine är inte närvarande på sammanträdet, men hälsar att
de åtgärder som Tekniska förvaltningen har genomfört i centrum verkar
ha givit önskad effekt. Flera planteringar i form av krukor har placerats
vid nya positioner på gågatoma för att motverka fortkörning. Antalet syn-
punkter gällande "busköming" i centmm har minskat den senaste tiden.

I'homes Bengtsson, psykiah'i Region Skåne

Den nya beroendemottagningen börjar finna sina arbetsformer. Det arbe-
tas även på en avdelning Rör avgiftning. Denna avdelning hade även kun
nat vara aktuell för vissa smärtpatienter som har behov av likande läke-
medelsbehandling som vissa missbrukspatienter. Ett resonemang Rörs i
rådet gällande Tramadol och missbruk av detta läkemedel.

Utdragsbestyrkande
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Hettrik Älvesson, Kultur' ochj'itidsfömaltningen

Berättar om Kristianstad arena cup som snart ska äga rum. Detta arrange
mana drar mycket besökare, vilket kräver en planering kring säker-
hedtrygghet. Henrik Alvesson berättar även att Nattfotbollen ökar i Kris-
tianstad. Detta är väldigt positivt.

Estika Besedes, alkoholhandtäggare

Läggerjust nu mycket tid på handläggning av tobaksRörsäljningstillstånd
enligtden nyatobakslagen.

Martin Thor' }lell, kottunurtpotis

Ser positivt på den ökade kontrollen genom handläggning av tobaksRör-
säjjningstillstånd. Mal'tin Thornell berättar om operation "Rimfrost"
inom polisen kopplat till sprängningar/skjutningar. Martin Thomell upp-
lever att det är ett stort mörkertal kring utpressningsärenden. Det är bra
om alla aktörer har detta i tanken så att det går att upptäcka dessa brott.
Martin Thomell meddelar att det har varit en del skadegörelse kring kolo
nistugorna samt att en del byggföretag är utsatta för stöld av verktyg. Po-
lisen rekommenderar DNA-märkning av verktyg så att de inte kan säljas
vidare.

Maria Asklund, planeringsstrategjör social hållbarhet

World ofkindness kommer att äga rum den 1 0-1 6 febmari. Detta sker i
samverkan mellan Kristianstad kommun och Skåne Stadsmission. Maria

Asklund berättar att Individuell märmiskohjälp (IM) tillsammans med
Sensus kommer att driva RådRum som är en rådgivningsverksamhet Rör
alla i samhället men med ett fokus på nyanlända.

Utdragsbestyrkande
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BRA-samordnare Anna Nordin informerar

Anna Nordin berättar om mötena gällande lägesbilden i Kristianstad
kommun och hur ett arbete bedrivs för att Ba in så kompletta uppgifter
som möjligt.

Alma Nordin arbetar på en BRÅ-rapport för 201 9. Detta för att ge en
sammanfattning av vad BRÅ har arbetat med under det gångna året.

Anna Nordin arbetar även med en sammanställning "Uppdrag förebyg
gande arbete 2019"

Plogging arrangerades underföregående vecka. Detta är ett begrepp där
'jogging" och "plocka fimpar" sker samtidigt.

1 91 128 skedde en trygghetsvandring i Kristianstad centmm tillsammans
med politiker och ungdomar.

Utdragsbestyrkande Justerarens signatur
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Sammanfattning av årets tema för BRÅ, llä/ä/nära re-
lation

Rådet enas kring att det har varit positivt med ett tema för BRÅ. Tema

för 2020 kommer vara "Ungas väg till narkotikarelaterad brottslighet".
BRÅ ställer sig bakom detta val av tema.

Utdragsbestyrkande Just
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Förslag inför medborgarlöfte 2020

Anna Nordin lyder medborgarlöftet som något positivt och att det är vik-
tigt med en samverkan mellan polis och kommun. Det är inte några re-
presentanter från rådet som har inkommit med tankar inför medborgarlöf-
tet 2020. Om det är någon som har synpunkter om kommande medbor-
garförslag, Bm de goma skicka in dessa tankar ti]] Anna Nordin.


